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Referat fra SU Granly skole 24092019 
 
Tilstede: 

- Lærerrepresentant Hilde Marcelius  
- FAU-leder Christian Hovden 
- Rektor Marit Flatø 
- Inspektør Gisle Johnson  

 
Fokus på skolen: 

- Godt læringsmiljø 
 
Skolegudstjeneste: 

- Det er noen skoler i Horten som ikke har skolegudstjeneste og noen som har. Vi på Granly 
har alltid hatt, men hva skal vi fortsette med? Dette er noe som må tas opp på FAU. Dette tas 
opp på årsmøte på FAU. 

 
Granly skole hjemmesiden: 

- Vise hjemmesiden til representantene. Siden er oppgradert med informasjon og siste nytt. 
- Skole ønsker litt tilbakemelding fra FAU om det er noe de ønsker å endre på/legge til. 

 
Granlydagen: 

- Skole og elever føler at det er litt lite som skjer denne dagen og den kanskje bør skyves litt 
nærmere høstferien. Forslag fra SU er å flytte Granlydagen til uke 38.  

- Litt uklart hvem som faktisk har ansvar for denne dagen. Fau eller skole? 
- Skole må stenge gymsalen slik at vi kan bruke denne ved dårlig vær. 
- Det må også sendes ut invitasjon til elever og foresatte. 
- Må være flere aktiviteter. Kan f.eks. høre med klubber o.l. 
- Skolen må være åpen og det skal være besøk i klasserommene. Kontaktlærere er i 

klasserommene og tar i mot. Klasserommene er pyntet og har utstilling med klassearbeid. 
- Lavvo kan være oppe.  
- Bør komiteen til Granlydagen inviteres inn på et utvidet møte til SU på våren (f.eks. april)? 

 
 
 
 
 
 
Informasjon om hva elevene tok opp i SMU:  
Hva har elevrådet gjort så langt: 
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- Styremøte og elevrådsmøte i dag 
- Rutinene for vennbenken skal sendes ut på nytt fordi vennebenken ikke fungerer som 

ønsket. Det fungerte rett etter at vennebenken kom opp, men ikke senere. Det skal 
evalueres på nytt.  

- Elevrådet ønsker flere søplebøtter. Blant annet ved huskene. Mange der på fritiden. Skolen 
ser noen utfordringer fordi vi ikke har noen til å tømmer søplebøttene. Elevrådet sier at 7. 
trinn kan tømme søplebøttene. Skolen sjekker ut om vi kan få flere søplebøtter.  

- Elevrådet ønsker flere benker med rygg som de kan sitte på. Skolen sjekker ut. 
- Mobil og mobilklokke ble tatt opp. De ble informert om at dette er en fellesregel for hele 

kommunen. Det må evt. tas videre opp. 
- Elevene etterspurte klatrestativ og ble informert om at FAU jobber med å få midler til en 

klatrepark. 
- Banefordeling: Her var det flere forskjellige lister som fløt rundt. Nå har skolen akkurat laget 

nye lister og 7. trinn skal få delt ut og hengt opp. 
 
Ønsker fra elevene: 

- Elevene synes det er litt lite sløyd i klassene. Skolen forteller at vi dessverre må ta litt hensyn 
til støy i naborommet som nå må brukes til klasserom., men vi skal sjekke ut. 

- En av elevene i Kunst og håndverkstimene synes det er lite læring i disse timene. Skolen 
snakker med lærene om de følger kunnskapsløftet innad i faget. 

 
 
 
 
 
 
 
 


